

The following is the additional terms and conditions for Mudaraba Account; Investment Saving Account and Investment Deposit Account:

فيما يلي الشروط والأحكام الإضافية لحساب المضاربة. حساب التوفير الاستثماري وحساب الوديعة الاستثمارية:

1) The Bank, at its discretion, may forgo part or its entire profit as the Mudarib, in favor of the depositor (investor or fund owner) in order to increase the profit attributed to the depositor (investor or fund owner).

1. يجوز للبنك، وفقاً لتقديره، التخلي عن جزء أو كامل أرباحه كمضارب، لصالح المودع (المستثمر أو رب المال) من أجل زيادة الربح المنسوب إلى المودع (المستثمر أو رب المال).

2) The Bank may transfer its current profits or retained earnings to the depositor (investor or fund owner) on the basis of Hibah/gift.

2. يجوز للبنك تحويل أرباحه الحالية أو أرباحه المحتجزة إلى المودع (المستثمر أو رب المال) على أساس الهبة (الهدية).

3) In the event of liquidation, the Bank will liquidate the reserves in accordance with Shari'ah rules and principles, with prior approval from the Shari'ah Board.

3. في حالة التصفية، سيقوم البنك بتصفية الاحتياطيات وفقاً لأحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية، مع موافقة مسبقة من اللجنة الشرعية.